
Ena izmena izboljšala
rede

Čeprav po šolah ob tretji
koinferenci ponavadi izračuna-
jo najslabši učni uspeh, v
osemletki Toneta Tomšiča Ie-
tos ni bilo tako. Tukajšnji pe-
dagogi te rezultate pripisujejo
dejstvu, da so zaradi enoiz-
men9kega pouka lahko uspeš-
no organizirali dopalnilni po-
uk za slabše udence, ki v po-
poldainskih urah ob usbrezni
učiteljevi pomoči lahko brez
posebnih težav izpopotojujejo
vrzeli v znanju.

Kljub nekaterim ugodnim re-
zultatom in delovnim pogojem
pa šola ni brez težav, saj že
nekaj časa brezuspešno raz-
pisuje delovna <nesta za učite-
lje tehničnega pouka in glas-
be. Kadrovske težave imajo tu-
di pri organiaaoiji podaljšane-
ga bivanja, kjer imajo za de-
vet oddelkov le tai učitel-jice,
ki na svojem delo'vnem rnestu
vztrajajo v©6 let. Sola pogreša
tudi mentorje za nekatere svo-
bodne aktivnosti kot so teh-
nični pouk in šahovskd krožki,
lahko pa se poiivali z dobro
športoo dejavnostjo, biološ-
kim in kemičnim, ter krožkom
za rofino delo. Posebno pozor-
nosit v teim okolišu vzbuja tu-
di raketarski krožek V. Ko-
marov, kl ima svoje korenine
prav v tej šali, kjer še sedaj

orpa najboHjše kadre.
Piondrji in mladinci oisnovne

šole Taneta Tomšiča se redno
udeležujejo tudi vseh tekmo-
vanj, ki so zanje organizirani
v okviru praznovanja Dneva
mladosti. 2al pa zadnji dve le-
ti t^otavljajo, da je takah
množičnih tekmovanj, ki so
dobra priložnost za spossnava-
nje in navezovanje delovmih
stikov, premalo in da so šole
pri organiziranju teh priredi-
tev preveč prepuščesie saine
sebi.

Na komcu pa je treba omeni-
ti še en problem, pred kate-
rim stojijo delavci šole Tone-
ta Tomšiča. Prihodnje leto bi
morali z d&narjam, ki ga pre-
bivalci Ijubljanskih občin pla-
čujejo za gradnjo šol in vrt-
cev, k šolskemu poslopju pri-
zidati oddelek za podaljšano
bivanje. Ker trenutno še ni ja-
sno, ali se bo ta solska aktiv-
nost razvijala v smdslu, kot je
zastavljena sedanja adi na os-
novah celodnevnega bivanja
učencev, projektaititi ne vedo,
kako naj bi se totili izdelave
projekta. Odgoror, pri tem
gre tudd za vprašanje iinanci-
ranja podaljšanega bivanja, bo
treba najti čimprej, saj je rok
za začetek gradnje pred vrati.
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